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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem kívánja a tárca anyagilag (is) megbecsülni a magyar rendőrség tagjait? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Takács Albert,
igazságügyi és rendészeti miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendőrség belső információs csatornáján, az intraneten keresztül, valamint a sajtóban i s
megjelent az információ szerint, hogy az Európai Unió a korrupcióellenes küzdelem jegyébe n
– a szokásos bérezésen felül –, a magyar rend őrség tagjait személyenként és havonta 100 0
euróval tudná támogatná. Az összeg kifizetését, az Európai Unió, az els ő változat szerint 1, az
újabb változat szerint 5 évig vállalná .

A megjelent információk szerint, a javaslatot a tavalyi évben Lamperth Mónika, az idei évbe n
pedig Ön utasította el, azzal, hogy a bérkiegészítés bérfeszültséget okozna – többek között – a
rendőrök és az orvosok fizetése között . Románia a közelmúltban arról nyilatkozott, hogy élni
kíván a felajánlott lehetőséggel?

Helytállóak-e a napvilágra került információk?

â Amennyiben igen, mi a tárca álláspontja a kilátásba helyezett bérkiegészítéssel, illetv e
annak elutasításával kapcsolatban ?

Budapest, 2007 . december 11 .
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